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De Nacht van de Mode werd te groot
In 2009 was de allereerste editie van 
de NACHT VAN DE MODE: een evene-
ment in Klarendal georganiseerd door 
ondernemersvereniging DOCKS en 
haar ondernemers, dat op de tweede 
zaterdag van juni aansloot bij de Juni 
Modemaand, ooit de Arnhemse Mode 
Biënnale. 

‘Voor veel mensen was het Modekwartier 
nog wat onbekend. Binnenstappen in 
een winkel waar je direct in contact komt 
met de maker van het product is heel 
bijzonder, maar bleek soms wat span-
nend. De Nacht van de Mode zorgde voor 
bekendheid van het Modekwartier’, aldus 
het persbericht van DOCKS. Met een 
ouderwets appeltreintje dat voor kinderen 
door de wijk tufte, een ludieke versie van 
een Klarendals trucktrekken - maar dan 
op naaldhakken, modeshows, op stelten 
lopende meisjes en akoestische muziek 
op allerlei plekken, was er voor zowel 
bewoners als bezoekers iets cultureels te 
beleven. 

Het organiseren van de Nacht van de 
Mode vroeg in de loop van de jaren echter 
steeds meer vrije tijd van de ondernemers; 
er komt enorm veel bij kijken om zo’n 
avond in goede banen te leiden en duizen-
den bezoekers in de wijk veilig te ontvan-
gen en een bijzondere avond te laten bele-
ven. Daarnaast begon de balans tussen 
horeca en creativiteit te verschuiven,

waardoor het voor enkele ontwerpers niet 
meer de moeite was om hun atelier- of win-
keldeuren open te hebben tijdens de Nacht 
van de Mode. Daarmee begon de oorspron-
kelijke bedoeling van het evenement zoek 
te raken; het werd meer een straatfeest dan 
een creatief evenement met focus op de 
ontwerpers. Het was bovendien van zo’n 
omvang geworden, dat het vrijwillig organi-
seren ondoenlijk en onhoudbaar werd. 

Om deze redenen heeft de ondernemers-
vereniging besloten met het festival te stop-
pen; het is na al die jaren te groot gewor-
den. De onenigheid tussen enkele bewo-
ners en ondernemers (ook vaak bewoners) 
die de afgelopen tijd in de Arnhemse media 

werd genoemd als motief voor het besluit 
om de Nacht van de Mode te beëindigen, 
is enkel een katalysator geweest. 

‘De ondernemersvereniging neemt de tijd 
om in 2026 mogelijk weer een bijzondere 
dag te organiseren in het Modekwartier 
tijdens de Juni Mode Maand, met verras-
sende presentaties, mooie samenwerkin-
gen, nieuwe inspiratie en met nieuwe ogen 
kijken naar de wijk en de ondernemers’, 
vertelt DOCKS. 

De wijkkrant bedankt alle vrijwilligers 
die zoveel jaren enorme moeite hebben 
gestopt in zestien fantastische Nachten 
in juni!

EN NOG VEEL MEER...

Ook de opening van de Nacht in 2019 had multidisciplinaire aankleding © Zefanja Hoogers
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Klarendalseweg 2x de best versierde straat

De carnavalsoptocht stiefelde alweer 
even geleden door delen van Klarendal. 
Dat betekent dat de vastentijd officieel 
gaande is en precies veertig dagen 
daarna Pasen valt. 

De Klarendalseweg zag er in delen weer 
fantastisch uit door de bij ons ondertus-
sen welbekende buurtbewoner MICHAEL 
BOUWMAN, die erg van ouderwets ver-
sieren houdt tijdens feestdagen en gele-
genheden. Hoewel hij tijdens de kersttijd 
eens een boete kreeg omdat hij geen ver-
gunning had aangevraagd, werd hij vorig 
jaar juist weer beloond als best versierde 
carnavalsstraat door de organisatie van de 
optocht. 

We schreven hier precies een jaar geleden 
ook al over. Daarna kreeg hij wéér een 
boete vanwege diezelfde best versierde 
straat 2024 en de stoeptegel die hij toen 
won, is nog maar net in de straat gelegd. 

Toch durfde hij het aan in 2025 in aan-
loop naar de optocht weer versieringen te 
bevestigen én hing er een fraai spandoek 
boven de Klarendalseweg; alles mogelijk 
gemaakt door crowdfunding, óók de boetes. 
En hij won de prijs voor de tweede keer! 

Misschien komt er nóg een stoeptegel 
bij voor zijn deur. 

Gefeliciteerd!

Wie weet nog van 
kwartjesbios Corso?

Op deze plek stond ooit een bioscoop 
waar menig Klarendaller met het witte 
doek kennismaakte; tussen 1921 en 
1969 stond er een gebouw dat als bios-
coop verschillende namen had en na 
de bioscoop functie óók nog een korte 
tijd als bar fungeerde. De meeste oude 
Klarendallers zullen het kennen als het 
Corso Theater en kunstenaar/wijkbewo-
ner Arno Arts (1947 – 2018) maakte een 
prachtige ode aan die tijd op de blinde 
muur van het huidige woongebouw.

Momenteel is Arnhemse film- en thea-
termaker Jonas de Witte samen met 
Focus Filmtheater een audioroute onder 
de naam ‘Filmsporen’ door de stad aan 
het realiseren, waarbij de Corso cinema 
natuurlijk niet kan ontbreken. Van de wijk-
bioscoop, in de volksmond ook bekend 
onder de bijnamen de kwartjesbios en  
het vlooientheater, is heel weinig beeld-
materiaal te vinden. Daarom vraagt Jonas 
via deze weg hulp: wie heeft er mooie 
verhalen, anekdotes maar ook foto of film-
materiaal van deze bioscoop? 

Als jij/u, je ouders of grootouders die 
hebben, maak je Jonas blij via: 
info@beeldontwerp.nl

Michaels inspanningen werden ook in 2025 door Stichting 
Vrienden van de Ernemse Optog beloond! © Bas Bugter
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Holtkamp  

KRANT NIET ONTVANGEN? 
Bel 06 - 146 89 701 en hij wordt zo snel 
mogelijk bezorgd.
Toch écht geen wijkkrant? Mail ons het 
adres en we slaan het over tijdens de 
bezorging. 

Facebook.com/klarendal
wijkkrant@klarendal.nl
www.klarendal.nl
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e-mail

internet

Wijkkrant klarendal is een uitgave van het Wijkplatform

~ Colofon ~

Als deze krant van de drukker komt, is 
de Ramadan nog net bezig. Dat wordt 
dan afgerond met Eid al-Fitr (dat eigen-
lijk helemaal geen Suikerfeest heet!) en 
zullen de pannetjes met eten en goed 
geklede buurtbewoners over de straten 
lopen. Twintig dagen later valt Pasen. 
Hoe leuk zou het zijn als Suikerfeest en 
Pasen eens samen zouden vallen en 
ongeacht religieuze achtergronden of 
tradities, bewoners samen feest vieren 
na een vastentijd. Want ook Pasen is 
het einde van de christelijke vastentijd, 
voor wie dat nog weet. Vorig jaar vielen 
deze feestdagen trouwens wel in dezelf-
de maand, dat gebeurt eens per 35 jaar. 
Hoe het ook zij: we hebben de start van 
de lente dan misschien met enorme 
temperaturen en een heuse Rokjesdag 
al achter de rug, hij begint astronomisch 
nu pas écht. Binnenkort draait de klok 
ook weer op zomertijd en komen er 
heerlijke lange Klarendalse dagen aan! 

~ Redactioneel ~

We planden voor onder voorbehoud 
2025 zes wijkkranten. 

De deadline voor de derde editie van 
het jaar valt op woensdag 23 april 
2025 en verschijnt uiterlijk 2 mei.  
 
Kopij ontvangen we graag per e-mail op 
wijkkrant@klarendal.nl: platte teksten in 
een Word document en beelden in een 
zo hoog mogelijke resolutie. 

Inleveren van kopy 
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 Rebas
Op deze pagina plaatst de wijkkrant een rebus. Buurtbewoner, redacteur én 
kunstenaar BAS BUGTER maakt er telkens iets moois van. REBAS, leuk voor 
jong én oud! De oplossing staat op pagina 8. 

VEEL PLEZIER! 

 Aanpassingen parkeer-
garage
De parkeergarage aan de Hommelseweg 
tegenover de supermarkt die eerdaags Plus 
heet, was twee maanden gesloten. 

Hoewel er jaren geleden als eens een 
kunstwerk van bewoner Hanneke van de 
Pol is gerealiseerd, is er nu nóg meer kunst 
op de muren gekomen van artiest Feleon. 
Begin februari is de garage heropend. Naast 
de kunstwerken zijn ook de hygiëne en vei-
ligheid verbeterd. 

De garage is grondig schoongemaakt, gere-
noveerd en voorzien van strakkere sluitings-
tijden. Parkeerbedrijf P1 zorgt ervoor dat de 
garage ook schoon blijft.

Doneeractie Pasen 
Wat startte met een tas vol boodschappen 
voor buren die wat minder bedeeld zijn, 
heeft de actie al enkele jaren de vorm van 
een tegoedbon, zodat mensen rond de 
Paasdagen iets extra’s hebben te besteden 
in de supermarkt. 

Die tegoedbon voor boodschappen kan 
alleen gerealiseerd worden met donaties. 

Dus scan de QR code om de organisatie 
te helpen met de inzamelingsactie. Dat kan 
nog tot begin april. De cadeaubonnen wor-
den dan op Witte Donderdag uitgereikt aan 
wijkbewoners. 

Namens betrokken wijkbewoners, alvast 
bedankt! 

VrouwVocaal
Het nieuwe sprankelende vrouwenkoor 
dat vol enthousiasme de wereld van jazz, 
close-harmony en klassieke muziek ver-
kent: VrouwVocaal. 

Naast de bekende werken gaan we nieuws-
gierig en met een open vizier samen op 
ontdekkingsreis om goede composities te 
vinden en uit te voeren.Tijdens de repetities 
werken we hard, maar blijft het wel hecht 
en gezellig. Samen met dirigent Wolfgang 
Lange werken we aan alle details, waar-
mee we meer maken van de muziek. Als 
zelfstandig denkend koor, debatteren we in 
de repetities ook over de mogelijkheden, 
alternatieven hoe iets te vormen, beter te 
laten klinken, en meer energie te kweken in 
bepaalde fragmenten. Spreekt dit alles jou, 
als ambitieuze vrouw met koorervaring aan? 
Kom dan naar een repetitie in Huis van 
Puck, op maandagavond van 20 tot 22 uur. 
Op dit moment eens per 14 dagen omdat 
we nog niet op volledige sterkte zijn. In de 
toekomst wordt dat eens per week. 
 
Kijk op de website vrouwvocaal.nl, meld 
je daar aan en word deel van een hechte 
groep zingende vrouwen die samenwer-
ken in klank en ambitie. 

Dit kan duidelijker
De gemeente wil graag duidelijke taal 
gebruiken. Helaas lukt dat nog niet altijd, 
voor niet iedereen zijn brieven duidelijk 
genoeg. Daarom heeft de gemeente de 
mogelijkheid om brieven terug te sturen, 
waarna de brief overnieuw wordt geschre-
ven. De herschreven brief ontvang je dan 
binnen tien dagen. Dit kan door een foto 
van de brief te maken en te mailen naar 
ditkanduidelijker@arnhem.nl óf ‘m te retour-
neren naar 

Gemeente Arnhem, Afdeling Communicatie 
Dit kan duidelijker! 
Antwoordnummer 5000, 6800 WC Arnhem

Alle informatie staat ook op:
www.arnhem.nl/ditkanduidelijker

HEB JE LICHAMELIJKE 
KLACHTEN?
Wacht dan niet langer
met behandelen!

Onze
Fysiotherapeut 

helpt jou.
Maak direct een

afspraak

formupgrade.nl
026 37 93 253
Onder de Linden 21A, Arnhem

mailto:wijkkrant%40klarendal.nl?subject=
http://www.klarendal.nl
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Streetart in de wijk
Door Carmen Harmsen, Hilde Wijnen, 
Zefanja Hoogers

Streetart is een kunstvorm gerelateerd 
aan de graffitibeweging. Onder streetart 
vallen diverse illegaal of legaal aange-
brachte kunstuitingen aan de openbare 
weg die niet onder de pure graffiti val-
len en evenmin tot de officiële kunst 
behoren: zo vertelt Wikipedia ons. In 
Klarendal is al enkele jaren een gesprek 
gaande over een legaal kunstwerk 
op één van de blinde muren aan de 
Klarendalseweg dat Museum Arnhem 
eerder aanbood, en ondertussen zijn 
er op diverse plekken dingen gaande 
die meer zichtbaar zijn dan slechts een 
‘tag’ op bijvoorbeeld de ondergrondse 
containers. In het steegje tussen ABC 
Libertas en Begane Grond staat illegaal 
een levensgroot spuitwerk en op de 
muur van Oostdam aan de oprit naar 
de Klarendalse molen ook. Wat is er 
gaande? 

BUURTCONCIËRGES
Buurtconciërges Eric en Perry maken 
zich al langer druk over de openbare 
ruimte. Eerder trokken zij bijvoorbeeld de 
kar in het pimpen van elektriciteit kastjes 
met een prachtig project van kunste-
naars via Plaatsmaken met kinderen van 
Basisschool Kunstrijk. In een nieuwe 
ronde komen er daar nog meer van! Zij 
ergeren zich aan rommelige tags door 
de wijk en maken daar melding van. Bij 
aanstootgevende teksten in de open-
bare ruimtes zorgen ze er voor dat die 
direct verwijderd worden. De Putstraat is 
momenteel net helemaal schoon gemaakt. 
Maar omdat ze weten hoe snel het kan 
gaan voor plekken weer vol zitten met 

nieuwe graffiti, proberen ze ook in oplos-
singen te denken. Bijvoorbeeld de muur van 
Oostdam; zou een duurzaam mooi kunst-
werk op de muur een oplossing zijn? Of 
een geveltuin zodat niemand die muur meer 
kan bespuiten? Dat zijn dan wel projecten 
die niet zomaar uitgevoerd zijn en dus een 
lange adem nodig hebben. Ondertussen 
houden ze de boel in de gaten. 

OOSTDAM
De muur van Roger Oostdam, van 
Oostdam Meubelstoffen naast Molen de 
Kroon, is al voor de zoveelste keer bespo-
ten en hij is er inmiddels wat gelaten onder. 
Hij heeft wel gehoord dat de dader eind 
februari op heterdaad betrapt is en door de 
politie is aangehouden. Het zou een student 
zijn, die Klarendal kennelijk als zijn territo-
rium beschouwt. Burgemeester Marcouch 
bekommert zich ook om de illegale schil-
deringen, en heeft aangeboden dat de 
gemeente ervoor zal zorgen dat de muur 
van Oostdam weer schoongemaakt wordt, 
en met anti-graffiti-verf behandeld wordt. 
Van het plan om met klimop of met een 
heg een nieuwe spuitactie te voorkomen, 
is Oostdam een minder groot voorstander. 
‘Klimop doet deze oude muur geen goed, 
en een heg staat ons en de molen in de 
weg met laden en lossen.’ Hij ziet meer in 
cameratoezicht, maar hij maakt zich geen 
illusies dat dit de laatste keer geweest is…

BIJKLAAS
Als we het over graffiti hebben, kunnen we 
natuurlijk niet om Nikolaas van Dijck heen. 
Hij is de eigenaar van BijKlaas aan de 
Klarendalseweg, waar elke twee maanden 
in de binnentuin een nieuwe muurschilde-
ring te zien is, spuitverf te koop is en graffiti-
workshops worden gegeven. Bovendien 

is Nikolaas sinds een paar maanden de 
kersverse streetart-curator van Arnhem. In 
zijn functie zoekt hij naar muren die geschikt 
zijn om nieuwe muurschilderingen op te 
maken - niet alleen in Klarendal, maar ook 
in andere wijken van Arnhem. Dit doet hij 
in samenspraak met bewoners, omwonen-
den, de gemeente en pandeigenaren, zoals 
Volkshuisvesting. 

Nikolaas beschrijft het verschil tussen graffiti 
en streetart net iets anders dan Wikipedia. 
“Om het simpel te zeggen: graffiti bestaat 
uit geschreven tekst. De makers noemen 
zichzelf dan ook schrijvers. Streetart is een 
beeldend iets, zoals een muurschildering 
in de straat.” Waarom graffiti zo’n slechte 
naam heeft, komt volgens Nikolaas vooral 
door de tags, de handtekeningen, die overal 
verschijnen. “Zelf vind ik graffiti helemaal te 
gek, maar niet iedereen houdt ervan en ik 
heb begrip voor alle meningen. Als je illega-
le graffiti tegen wilt gaan, moet je vrijplaat-
sen maken,” vindt hij. “Daar zijn we nu mee 
bezig. De Hall of Fame aan de Rijnkade 

was zo’n plek. Daar maakten mensen het 
ene mooie werk na het andere.”

In Klarendal is veel gaande op het gebied 
van graffiti. Zo is er een appgroep waarin 
wordt gedeeld welke initiatieven en plan-
nen er zijn en wordt er op het moment 
in opdracht van de gemeente door de 
GevelMeesters veel graffiti verwijderd 
van de Klarendalse muren, zoals die in 
het eerder genoemde steegje. Veel men-
sen bekommeren zich om de graffiti in de 
wijk: de cultuurmakelaar, de gemeente, de 
stadsmarinier. 

Nikolaas zoekt ondertussen naar een 
geschikte muur om te laten beschilde-
ren door een kunstenaar. “Het is een 
idee en zeker is het nog niet. Maar het 
zou mooi zijn als Klarendal nog meer 
kleur krijgt. Dat verdient de wijk ook.”

Cultuurmakelaar van Rozet Steyn, Sociaal Wijkbeheerder van Volkshuisvesting Karin  
en buurtconciërge Eric brainstormen in oplossingen bij de muur van Oostdam

“Zelf vind ik graffiti helemaal te gek, 
maar niet iedereen houdt ervan”

Gezondheidscentrum Klarendal 
Het gebouw komt in handen van huisartsen en apotheker

Door: Marije Ringersma

Een half jaar geleden was ik te gast bij 
HUISARTSENPRAKTIJK KLARENDAL 
om meer te weten te komen over de 
nieuwe jeu de boule baan in de wijk. 
Huisarts JUDITH GERRITS vertelde me 
toen dat de jeu de boule baan er voor 
de wijk zou komen, zodat mensen mak-
kelijk contact kunnen maken onder 
genot van een gezellig potje jeu de 
boule. Nu ben ik weer terug bij dokter 
Gerrits om haar te interviewen over het 
pand SCHOOL III, waarin het huidige 
gezondheidscentrum Klarendal zit.

Om ervoor te zorgen dat het gezondheids-
centrum kan blijven bestaan zoals het 
nu is, toegankelijk en zichtbaar voor de 
bewoners, midden in de wijk, hebben de 
huisartsen en apotheek de handen ineen 
geslagen om het pand gezamenlijk aan te 
kopen. Op deze manier blijft goede zorg

dichtbij. “Ik ben nu vier jaar huisarts in 
Klarendal en ik vind het fijn dat we het 
samen kunnen kopen. Op deze manier 
blijft de samenwerking tussen de verschil-
lende hulpverleners in dit pand, en dat 
zorgt voor laagdrempelige zorg voor de 
bewoners”. De huisarts vertelt enthousiast 
dat de patienten leuke reacties geven, en 
dat ze zelfs langs komen om haar te felici-
teren met de aankoop van het pand. 

Gerrits geeft aan dat het pand een 
fijne, nostalgische sfeer heeft. Haar 
favoriete plekje is de koffiekamer, want 
die geeft mooi uitzicht op de oude 
boom en de nieuwe jeu de boule baan. 
En hoe gaat het met de jeu de boule 
baan? “Echt leuk, we zien regelma-
tig mensen een potje spelen met een 
hapje en drankje erbij, hopelijk komen 
er nog meer mensen als het zonnetje 
straks lekker gaat schijnenn”, aldus 
Judith Gerrits.

De oude school is van eigenaar veranderd

Daar bij die molen
Door Bas Bugter 

Molen De Kroon wordt opgeknapt. Via 
de provincie Gelderland en met behulp 
van crowdfunding werd het benodigde 
geld hiervoor bijeen gezameld. Daarmee 
kunnen de restauratie van de dakbedek-
king, vervanging van de molenstelling 
en verduurzaming van de paardenstal 
worden bekostigd.

De molen werd in 1849 gebouwd aan 
de Amsterdamseweg en in 1870 ver-
plaatst naar z'n huidige locatie. De wijk 
Klarendal bestond toen nog niet: de molen 
leverde vooral meel aan de Menno van 
Coehoornkazerne. Ruim 150 jaar verder 
wordt er nog steeds meel geproduceerd, 
maar is het ook een waardevolle ont-
moetingsplek in de wijk geworden. Een 
bijzonder monument vergt onderhoud. In 
april van dit jaar wordt nu de molenstelling 
vervangen.

Het balkon rondom de romp wordt eerst in 
de werkplaatsen van Vaags Molenbouw 

in Aalten vervaardigd, om daarna als een 
soort bouwpakket naar Klarendal te wor-
den getransporteerd. Dan zal het ter plek-
ke nog op maat gemaakt moeten worden.

Bij zo 'n verbouwing komt meer kijken dan 
men in eerste instantie misschien denkt. 
Zo is bijvoorbeeld onderzoek gedaan naar 
mussen die zich in de molen kunnen nes-
telen. Om de diertjes tijdens hun broed-
seizoen niet te storen zijn er gaten in bui-
tenmuur van de molen gedicht. In verband 
met lawaaierige werkzaamheden zullen zij 
nu dus tijdelijk op zoek moeten naar een 
ander onderkomen.

De verduurzaming van de voormalige 
paardenstal is inmiddels gerealiseerd. 
De binnenwand ervan is voorzien van 
een isolatieschil om op het energiever-
bruik te kunnen besparen en de keuken 
is geheel vernieuwd. Maar of ze nu op 
gas of op inductie worden gebakken, de 
pannenkoeken die men er iedere derde 
zaterdag van de maand serveert blijven 
even lekker!

De houten stelling van de molen wordt eerdaags vervangen
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MAKAN SWIETIE: heerlijk eten uit de 
Surinaams Hindoestaanse keuken. Het 
restaurant en afhaal centrum met de 
lekkerste roti kip speciaal uit de regio, 
of ‘van Nederland en ver daarbuiten’ – 
zoals iemand online reageerde! – sloot 
na vijftig jaar de deuren… 

Na de afgelopen twintig jaren sluiting 
van snackbar Nieuw Klarendal, Bakkerij 
Sanders, Café Simmers en paardenslager 
Ernste, had de laatste der Mohikanen 
nog lang trouw een sticker op de ramen 
van de ooit Klarendalse winkeliersvereni-
ging. Maar het doek is gevallen voor het 
Surinaamse eethuis. 

Derde generatie eigenaar van het familie-
bedrijf Raymond Sardjoesingh, had sinds 
2013 het stokje van zijn ouders Rudy en 
Rosa overgenomen. Het bedrijf startte 
nóg een generatie eerder door grootmoe-
der, met een eethuis en een winkeltje in 
tropische producten. Maar gezondheid in 
de familie speelt nu parten, waardoor de 
moeilijke en pijnlijke beslissing is genomen. 

De redactie hoorde dit vlak voor de dead-

line, dus we waren niet in de gelegenheid 
de familie nog te spreken. 
Hoewel het restaurant stopt, blijft Makan 
Swietie als cateringbedrijf nog wel actief  
(tel. 06 - 542 000 67). ‘Met een dankbaar 
hart nemen wij afscheid als restaurant, 
maar de herinneringen en de liefde voor de 
gemeenschap blijven altijd bij ons. 

We wensen iedereen het allerbeste en 
hopen dat onze paden elkaar in de toe-
komst nog zullen kruisen’, publiceert het 
familiebedrijf op hun Facebook pagina. 
Daar wordt door bezoekers online vooral 
telkens een hart onder de riem gestoken 
voor de hele familie. 
Klarendal zal Makan Swietie missen!

Na 50 jaar eindigt een tijdperk

Als je in Klarendal je oude kleding een 
tweede leven wilde geven, dan wist je 
waar je moest zijn: bij de kledingcon-
tainer op de parkeerplaats achter het 
winkelcentrum. Omdat deze op grond 
van de vastgoedbeheerder stond en 
daar weg moest van de eigenaar, werd 
besloten om hem aan de voorkant van 
het winkelcentrum te zetten, zodat de 
container op openbare grond stond. 
Zo was de container nog makkelijker 
bereikbaar en veel beter zichtbaar.

De nieuwe plek, na overleg met de eige-
naar van de snackbar, werd een paar 
meter voor de snackbar geplaatst. Deze 
locatie bleek niet bij iedereen in de smaak 
te vallen. Een aantal omwonenden en 
ondernemers lieten in niet mis te verstane 
taal weten dat ze zo nodig het recht in 
eigen handen zouden nemen als de con-
tainer daar niet weggehaald zou worden. 

Een paar dagen later bleek de container 
op mysterieuze wijze verplaatst te zijn 
naar de parkeerplaats aan de zijkant van 
het winkelcentrum. Niemand wist hoe, en 
door wie. Toen werd de container alsnog 
weggehaald en werd er gezocht naar een 
nieuwe locatie. Dat bleek nog niet zo mak-
kelijk; de oude plek lag centraal in de wijk,

en er zijn ook een aantal regels waaraan 
een nieuwe plek moet voldoen, onder ande-
re dat de container twee meter van een 
gevel moet staan. Ondertussen kwamen er 
steeds meer vragen over waar de bewoners 
hun kleding nu kwijt konden.

In samenwerking met de buurtconciërges is 
er gezocht naar een goede locatie. Omdat 
een centrale plek lastig te vinden was, is er 
nu voor twee locaties gekozen. Een con-

tainer staat bij de container groep bij De 
Leuke Linde, aan de Hommelseweg,  
kruising Onder de Linden. 
De andere staat bij de container 
groep aan de Arbeidsstraat, kruising 
Rosendaalsestraat. 

Dankzij een aantal vastberaden wijk-
bewoners kan de kleding nu op twee 
plekken in de wijk worden ingeleverd. 
Zeg maar nee, dan krijg je er twee!

Zeg maar nee, dan krijg je er twee

Als je de archieven in gaat, heeft de 
Hommelseweg duidelijk een midden-
standsgeschiedenis, waar bewoners 
van zowel Klarendal als Sint Marten 
hun kleding, sigaretten, schoenen en 
meer haalden. 

Het pand waar de supermarkt in zit, 
bestaat echter pas sinds 1980 en de 
supermarkt is al meerdere keren van 
naam veranderd. 
Franchiser Ton Houwer ondergaat zijn 
tweede transformatie: in 2011 werd zijn 
C1000 ook al omgebouwd tot COOP. Nu 
wordt het een PLUS. 

Op woensdag 26 maart 9:00 zal het 
filiaal weer open zijn als compleet ver-
nieuwde en moderne PLUS Supermarkt.

Veranderende supermarkt

De Wasplaats organiseert weer een 
FOTOWEDSTRIJD! met als thema 
'THUIS IN KLARENDAL' 

SPELREGELS: 
✪ de foto’s moeten door jou in Klarendal 

zijn gemaakt
✪ met je telefoon, digitale camera of 

analoge oldtimer 
✪ de personen op de foto’s zijn akkoord 

met publicatie
✪ de jury bestaat uit 4 professionele 

fotografen 
✪ de beste 3 inzendingen krijgen een 

ludieke prijs 
✪ de foto’s mogen worden geëxposeerd 
✪ er wordt een serie ansichtkaarten 

gemaakt
✪ door deelname aan de wedstrijd stem 

je hiermee in

Laat zien waar jij je thuis voelt in 
Klarendal! Je inzending kun je vóór 1 mei 
sturen naar wassen@dewasplaats.nl

Fotowedstrijd

Het hoekpand uit 1980 aan de Hommelseweg wisselt weer van gedaante

Er staat sinds kort een kledingcontainer tegenover het Posttheater

Ben jij of ken jij een sportief iemand 
met een lichamelijke of verstandelijke 
beperking? Het leukste G-team van 
Arnhem zoekt spelers! 

Die G van dit team staat niet voor ‘gehan-
dicapt’. Het is gekozen omdat vroeger bij 
de jeugd de leeftijdsindeling aan de hand 
van letters werd gedaan: van A tot en met 
F. De G was daarom een logische letter 
voor een nieuwe competitie. Het G- team 
traint iedere vrijdag van 18.30 tot 19.30u 
onder leiding van eigen trainers met 
ervaring in het G-voetbal en kent geen 
leeftijdsgrens. Wil je een keer sfeerproe-
ven of proeftrainen, dan kan dat. Neem 
dan contact op met onze wijkkrant colum-
nist Gert Jan Schouten (op de foto!) via 
gvoetbal@vdz-arnhem.nl. 

Het VDZ G-team wordt gesponsord 
door het Arnhems Keramiek Atelier. 

VDZ zoekt voetbal-
lers voor het G-team 
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Bij het ter perse gaan van deze wijkkrant maakt de wereld zich weer op voor het 
ingaan van de zomertijd. “In het voorjaar, dus één uur vooruit”, is een bekend ezels-
bruggetje. De klok loopt dus een uur voor op de eigenlijke tijd die als tegenhanger 
de wintertijd wordt genoemd. In het najaar wordt de klok weer één uur teruggezet 
naar de eigenlijke tijd.
Het gevolg van de zomertijd is dat het ’s ochtends langer donker en ’s avonds juist 
langer licht blijft. Ongeveer halverwege de jaren zeventig is dit om economische 
redenen her en der in Europa ingevoerd; Nederland volgde in 1977. De gedachte 
hierachter is dat men zo zou kunnen bezuinigen op elektrische verlichting. Dit ener-
giebesparende effect was al omstreden en lijkt nu behoorlijk achterhaald. Boven-
dien wordt het bioritme verstoord en een groot aantal mensen heeft daar dus twee 
keer per jaar last van. 

Zodoende vroegen wij ons af wat men nu helemaal van die zomer- (en winter)tijd 
vindt. Afschaffen of toch niet? Tijd om maar weer eens een rondje Klarendal te doen.

TEUNEKE

Teuneke, die nog maar net in Arnhem woont, is hoog sensitief. Dan weer lijkt het alsof ze 
extra last heeft van de zomertijd, omdat haar bioritme is verstoord en ze slecht slaapt, en 
dan toch weer niet. “Maar ik heb eigenlijk altijd wel moeite met slapen. Hoe dan ook, het 
hoeft niet te worden afgeschaft. En als dat toch gebeurt, is dat een politiek besluit waar ik 
verder geen oordeel over heb”.

“Het hoeft niet te worden afgeschaft”

RIK EN BEATRIZ

Ook Rik maakt het niet zoveel uit. “Ik heb in ieder geval geen last van verstoring van het 
ritme. En eigenlijk is het wel fijn dat het ’s avonds langer licht blijft”. Beatriz valt hem bij: 
“Ja, de zomertijd is juist fijn. Je hebt toch meer dag”. De baby, net één week oud, heeft 
geen mening. “Maar die heeft ook geen perceptie van tijd”, laat Rik lachend weten.

“De zomertijd is juist fijn. Je hebt toch meer dag”

KAILANI

“Dat het ’s avonds laat nog zo licht is, is wel een beetje raar”, aldus Kailina van 10 jaar. 
“Maar mij maakt het allemaal niets uit. Ik denk wel dat de vogels eigenlijk eerder willen 
opstaan”.

“Mij maakt het allemaal niets uit”
HANNA

Eindelijk een sterk tegengeluid. ”Van mij mag het worden afgeschaft”, laat Hanna ons we-
ten. “Het is toch elke keer weer de biologische klok aanpassen en dat duurt telkens even. 
M’n slaapritme raakt er altijd door verstoord”.

“M’n slaapritme raakt er altijd door verstoord”

KAREN

Van afschaffen is bij Karen dan weer helemaal geen sprake. “Ik heb er geen last van en 
vind het telkens weer een mooi ijkpunt. In het voorjaar krijg je de reminder dat het weer 
zomer wordt en in het najaar juist weer de winter. Maar ik zou ook zonder kunnen. De 
kinderen hebben er wel last van. Ze worden een tijdlang vroeger wakker”.

“Ik vind het telkens weer een mooi ijkpunt”

GISELLE EN ELIAH
Giselle is zo mogelijk gedecideerder. 
“Houden!”, zegt ze. 
Ze vindt het juist fijn om twee keer per 
jaar door te schuiven. “Ik ben in de winter 
echt toe aan eerder donker en in de 
zomer juist langer licht”. 

Van een verstoorde biologische klok 
heeft ze geen last. Ze vertelt dat haar 
zoon Eliah daar in de winter ook geen 
last van heeft. In de zomer, echter, gaat 
hij nog later slapen dan gebruikelijk.

“Houden!”
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Wijkplatform 

Het eerste wijkplatform overleg van 2025 heeft inmid-
dels plaatsgevonden.

De vergaderingen zijn voor alle bewoners toegankelijk. 
Bewoners kunnen plaatsnemen op de publieke tribune 
om de vergadering te volgen. Zo ben je als eerste op 
de hoogte van wat er in het wijkplatform besproken 
wordt. 

De vergaderingen tot de zomer staan gepland op: 7 
april, 19 mei en 16 juni. Iedereen is welkom vanaf 20.00 
uur in MFC Klarendal, Kazerneplein 2. Zien we jou op 
onze publieke tribune? 

Tijdens de vergadering van februari jl. hebben de deel-
nemers besloten dat het wijkplatform is uitgebreid met 
twee nieuwe leden. Wij verwelkomen Rob Sweere en 
Lieke Opdam als nieuwe leden. Tijdens deze verga-
dering was ook Jennifer Jansen-Voortjes, de nieuwe 
opbouwerker van Klarendal, voor het eerst aanwezig. 
Vanaf nu zullen zij deelnemen aan de overleggen.

W I J K W I J Z E R ☞☞
MFC Klarendal

Multi Functioneel Centrum Klarendal, Kazerneplein 2 
Telefoon 026 – 377 20 50. Alle informatie treft u op: 
www.klarendal.nl/wegwijs. 
Vakkrachten van Rijnstad werken in het MFC: 
Ambulant jongerenwerker: Michael Verhoef
m.verhoef@rijnstad.nl tel. 06 526 469 05 
Opbouwwerk Klarendal/Sint Marten: 
Jennifer J.JansenVoortjes@rijnstad.nl tel: 06 46440591
Kinderwerk Klarendal Joyce Verhoef en Marit Pots
j.verhoef@rijnstad.nl tel. 06 154 973 39
m.pots@rijnstad.nl tel. 06 461 407 57
Sociaal Raadsvrouw: Hanae Lamaiz 
H.Lamaiz@rijnstad.nl 
Basisschool Kunstrijk 026 443 14 38 
Goed Geregeld Arnhem 026 312 79 99 
iedere woensdag 13.30u – 15.30u 
of Ikwilhulp@rijnstad.nl 
Sociale wijkteams www.wijkteamsarnhem.nl 
088 - 226 00 00
Villa Klarendal iedere zondag brunch 11:00-12:00,  
viering 12:00-13:00

Nuttige contacten in de wijk

Wijkpost: Hommelseweg 56 
Rick Kudrya rick.kudrya@politie.nl
Richard Buyl richard.buyl@politie.nl
Spreekuur wijkagent dinsdag van 18u -19u en oneven 
vrijdagochtenden op De Leuke Linde 10.30u - 11.30u
Meldpunt zorgwekkend gedrag: 0800 – 1205

Inloophuis Sint Marten: Van Slichtenhorststraat 34
Inloop elke di. en don. van 10u - 12u 
Coördinator Sietske 06 23 50 45 25

Grofvuil ophalen: 08003666999 www.arnhem.nl/grofvuil 
Afval: www.arnhem.nl/afvalkalender
Klachten openbare ruimte: www.arnhem.nl/melding

Inloopuren buurtconciërges bc.klarendal@arnhem.nl 
ma. di. wo. 12-13u molen de Kroon
ma. 13u -14u De Wasplaats
wo. 13u -14u De Nieuwe Hommel
026 3772232 (Algemeen) 06 25062674 (Perry) 
06 21508387 (Eric) 

W I J K W I J Z E RW I J K W I J Z E R

Huis van Puck
CURSUSSEN BIJ HUIS VAN 
PUCK

 Ook dit jaar biedt Huis van Puck 
diverse cursussen en activiteiten waar 

iedereen zich voor kan aanmelden. 

Schrijf je bijvoorbeeld in 
voor de cursus storytel-

ling en leer verhalen 
te vertellen die 
alle zintuigen van 

de luisteraars prik-
kelen. De cursus 
Theatertechniek geeft 

je een extra dimen-
sie aan een voor-
stelling. Tijdens 

onze Comedy cursus 
helpen wij grappenmakers 

tot de stand-up comedian die zij 
graag willen zijn. 

Wil je toch liever komen kijken? Kom 
dan langs bij ons open podium, elke 
3e vrijdag van de maand. Nieuwsgierig 
geworden naar wat wij nog meer te bie-
den hebben? 
Voor meer info neem je een kijkje op 
WWW.HUISVANPUCK.NL

MUIZEN UITZWAAIDAG

Door Gert Jan Schouten 

Er begint een soort columnistenritme 
in te komen, iedere jaar wordt het toch 
weer lente en daar hoort een lente 
column bij. Wij columnisten schrijven 
nu eenmaal met de seizoenen mee. De 
winter heeft dit jaar amper in de bot-
ten gezeten. De herfst heeft zich over 
de winter uitgesmeerd en dat doet 
afbreuk aan ons lentegevoel. Niks 
geen winterpret, maar vooral veel wis-
selvallig chagrijn met af en toe een 
buitje.

En dat zet zich door, de eerste krokussen 
hebben slechte zin door hun kleddernatte 
voeten. Maar de lente komt er echt aan. 
Mijn eerste dag met openslaande dak-
terrasdeuren zit er inmiddels op en dat 
betekent muizen uitzwaaidag!! Ieder jaar 
probeer ik diezelfde deuren op tijd dicht te 
doen in de herfst, maar ieder jaar zijn de 
muizen me voor. 

En dan begint alles weer van voor af 
aan. Zorgvuldig plaats ik vallen op stra-
tegische plekken. Dit jaar heb ik zelfs 
proefgedraaid met een heuse klapem-
mer. Nooit vang ik een muis, behalve dan 
die ene keer toen ik per ongeluk op zo'n 
gluiperige knager ben gaan staan. Dat 
bleek behoorlijk effectief, maar daar is het 
bij gebleven. Nu moeten jullie niet den-
ken dat het stikt van de muizen. Ik heb 
er telkens maar eentje die me een hele 
winter vol overgave terroriseert. En die 
ene muis gaat met me op de loop, ik krijg 
er bloederige fantasieën van. Ik verlek-
ker me aan gruwelijke moordpartijen als 
troost tegen het getrippel en geknaag in 
de nacht. Ik weet ook wel dat het beestje 
aan het overwinteren is en daar kan ik 
best sympathie voor opbrengen - maar ga 
dan slapen, kreng! 

Ik denk overigens dat het aan de poe-
zen ligt, we hebben heel veel poezen in 
de buurt. De poezen zijn onderwerp van 
gesprek in de straatapp. Ze sproeien, hou-
den zich niet aan de regels, worden krols 
en vechten met elkaar. Maar hun werk 

goed doen, ho maar. Poezen horen op 
muizen te jagen. Dat doen ze wel, maar 
slechts een beetje. Ze spelen meer dan 
dat ze doordrongen zijn van hun plichten. 
Ze sommeren de muizen hooguit om te 
vertrekken en zo kan het gebeuren dat 
diezelfde muizen het hogerop zoeken. Vier 
hoog om precies te zijn en daar zijn geen 
poezen meer. Ik pleit voor meer poezen in 
de straat met minder eten en een herhaal-
cursus muizenjagen. Zo moeilijk is het. 
Vier hoog is haalbaar, lieve katten, een 
muizendieet helpt bij het afvallen zodat 
hoogte geen obstakel meer is. Ik reken op 
jullie en op jullie baasjes.

Nu nog even een grote schoonmaak: 
deuren open en mijn muis met een 
schop onder zijn hol het huis uitjagen. 
Ik verklaar hierbij het jachtseizoen voor 
geopend, eet smakelijk. De lente gaat 
nu echt beginnen.

Klarendalsche taferelen 

Gert Jan's eerste dag met openslaande 
dakterras deuren is achter de rug

Dagopvang (0-4 jaar)
Peuterwerk (2-4 jaar)
Bso (4-13 jaar)

Nieuwsgierig? 
Leer ons kennen via www.skar.nl

Je
ziet ze
groeien.

“Poezen horen op muizen te jagen. 
Dat doen ze wel, maar slechts een 
beetje”

Kom naar de feestelijke herope-
ning van de jeu de boules baan in 
Klarendal!

De lente is in aantocht en dat betekent 
dat het tijd is om naar buiten te gaan en 
te genieten van plezier en samenkomst! 
We zijn verheugd om een feestelijke 
heropening van onze jeu de boules baan 
in Klarendal aan te kondigen en nodigen 
alle wijkbewoners van harte uit om dit 
met ons te vieren!

✪ Datum: 3 april 2025
✪ Tijd: 10.30-12.15 uur 
✪ Locatie: Onder de Linden 21

Of je nu een doorgewinterde spelle-
tjesspeler bent of gewoon nieuwsgierig 
bent naar wat jeu de boules te bieden 
heeft, deze ochtend is voor iedereen! Er 
is geen ervaring nodig, alleen een dosis 
gezelligheid en een glimlach.

Tijdens de opening is er gelegenheid 
om te spelen, elkaar te ontmoeten en te 
genieten van een hapje en een drankje. 
Neem je vrienden, familie en buren mee 
en laten we er samen een fantastische 
ochtend van maken! Het is een gewel-
dige kans om onze gemeenschap te ver-
sterken en nieuwe contacten te leggen. 

Mis het niet! We kijken ernaar uit om jul-
lie allemaal te zien en samen te genieten 
van deze prachtige toevoeging aan onze 
wijk.

Voor vragen of meer informatie kun je 
contact opnemen via Roby Laarakker 
(SWOA) 0611781083 en Jennifer 
Jansen Voortjes (Rijnstad) 0646440591

Jeu de 
Boulesbaan
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Tekst: Hilde Wijnen
Foto: Bas Bugter

Op een bovenwoning in de Pastoor 
Bosstraat woont WENSLEY PIQUÉ 
(1977). Op zijn 26e ruilde hij zijn kan-
toorbaan in voor een carrière als podi-
umkunstenaar. Hij is onder andere 
verbonden aan Theater a/d Rijn en 
maakte in 2021 een bijzondere poppen-
voorstelling over zijn Surinaamse oma: 
Granm’ma, die in alle landelijke kranten 
jubelend besproken werd. 

Leuk dat je even tijd hebt voor een 
praatje met de wijkkrant!
“Ik voel me vereerd dat jullie me vragen.” 

Laten we beginnen bij het begin. Waar 
kom je vandaan?
“Ik ben een rasechte Klarendaller: gebo-
ren in de Borgardijnstraat, een leuke plek 
om op te groeien. Ik heb niet bewust 
meegekregen hoe gevaarlijk de buurt toen 
was. De sirenes van de politie en brand-
weer die vaak klonken, de spuiten in de 
heg, de junkies in de straten. Maar rond 
mijn dertiende dachten mijn ouders: dit 
komt niet meer goed. Ook waren we de 
enige zwarte familie in de straat en wer-
den we benaderd als een bezienswaardig-
heid: altijd kijken vanachter de gordijnen 
en dat soort dingen. Zelf heb ik dat als 
kind trouwens niet als discriminerend 
ervaren.”

En toen?
“We gingen naar Presikhaaf. Daar was 
het lekker rustig. Ik ontmoette er een hoop 
vrienden die me introduceerden in het 
basketbal. Dat kende ik niet, voetbal was 
mijn ding. Ik heb nog in het jeugdelftal 
van Vitesse gespeeld! Het was een fijne, 
speelse, fysieke tijd.”

Van voetbaltalent naar podiumkunste-
naar, hoe is dat gebeurd?
“Poeh! Oké, lang verhaal kort: mijn vader 
komt uit Paramaribo, mijn moeder uit het 
district Para. Zij is opgegroeid in de natuur

in een hechte gemeenschap. Het was voor 
mijn ouders dus best een uitdaging om in 
Nederland te wonen. Als kind zat ik ze te 
bestuderen als ze naar de televisie keken, 
dan zagen ze er zo gelukkig uit. En ik dacht: 
wie zijn die mensen in dat bruine kastje 
die mijn ouders zo blij maken? Toen ik ont-
dekte wat het was, wilde ik het ook worden: 
acteur.”

Het duurde nog een poosje voor het 
zover was.
“Het theater kwam precies op het diepste 
moment van mijn leven op mijn weg. Ik was 
helpdeskmedewerker en kreeg een post-it 
van een ex-vriendin met een auditie erop. 
‘Jij wilde toch altijd acteur worden,’ zei ze. 
Toen ik de rol kreeg, na afloop van het stuk 
het applaus en de bloemen in ontvangst 
nam en het podium afliep, werd ik op mijn 
rug getikt door iemand die een speler zocht
voor een ander stuk. Weer speelde ik, 

kreeg ik bloemen en applaus en weer liep 
ik het podium af en werd ik op mijn rug 
getikt met de vraag of ik auditie kwam 
doen. Dat was theatergroep DOX (waar 
Wensley elf jaar speelde, red.). Dat zijn 
echt miracles!”

Sinds kort woon je weer in Klarendal. 
Hoe is dat? 
“Ik heb een tijdje in Amsterdam gewoond, 
maar ik wilde graag in de buurt van het 
bos wonen, dus ben ik teruggekomen naar 
Arnhem. En nu woon ik in Klarendal, op 
zes minuten van het bos. Ik herken de 
buurt nog steeds. Het bruist net zo als 
vroeger. De cirkel is rond.” 

Wie ben jij nou? Wie ben jij nou? Wie ben jij nou? Wensley Piqué

“Toen ik ontdekte wat het  
was, wilde ik het ook worden: 
acteur”

Buurtgesprek over energie op 10 april
Energie besparen, hoge energieprijzen, 
een vol energienet en van aardgas af 
gaan: je hoort en leest hier zoveel over. 
Vraag jij je af wat dit voor jou betekent? 
Of wil je delen hoe jij hiernaar kijkt? 
Kom dan naar het BUURTGESPREK 
over energie! De gemeente Arnhem 
organiseert op DONDERDAGAVOND 10 
APRIL een buurtgesprek over energie 
in Klarendal. Je bent van harte welkom 
vanaf 19:00 in het HUIS VAN PUCK, 
Kazerneplein 6. Het gesprek is van 
19.30 tot 21.00 uur. 

Wat doen we tijdens het buurtgesprek?
Tijdens het buurtgesprek deelt de 
gemeente een aantal ontwikkelingen. 
Daarnaast is er ruimte om tips, ideeën 
en ervaringen uit te wisselen, maar ook 
jouw vragen te stellen. Vragen zoals: Hoe 
kan ik energie besparen en mijn energie-
rekening verlagen? Welke maatregelen 
kan ik doen als huurder? Hoe kan ik ver-
duurzamen binnen een Vereniging van 
Eigenaren (VvE)? 

Een Energiecoach neemt u mee hoe 
u samen aan de slag kan met kleinere 
maatregelen en daarmee de energiereke-
ning kan verlagen. Een VvE-coach licht 
toe hoe een VvE geholpen kan worden 
om te verduurzamen. We gaan ook in 
kleinere groepen uiteen, zodat ieder-
een goed de vragen, tips en ideeën kan 
delen. 

Meer informatie, tips, inspiratie of  
vragen?
Wil je direct al aan de slag met energie 
besparen of duurzaam energie opwekken? 
Ga voor tips en mooie Arnhemse voor-
beelden naar www.arnhemaan.nl. Heb 
je advies nodig of wil je meer weten over 
financieringsmogelijkheden? Kijk dan op 
www.energieloketarnhem.nl. 

Je ontvangt nog een uitnodiging voor 
het buurtgesprek per post. 

Heb je nu al vragen over het buurt-
gesprek?  
Neem dan contact op Meis Naaum via: 
info@arnhemaan.nl of (06) 153 64 151.

  
NACHT VAN DE MODE

Heel jammer dat de Nacht van de Mode 
dit jaar niet doorgaat. Ieder jaar heb ik 
ervan genoten en keek ik er naar uit. 
Al slenterend liep ik steeds over de 
Klarendalseweg naar de Sonsbeeksingel 
en weer terug en thuis gekomen genoot 
ik zittend op het voorbalkon van het 
feestelijk gebeuren op het kruispunt bij 
Sugar Hill. Ik genoot vooral van de ver-
scheidenheid aan mensen die over straat 
voortschuifelden of even stil stonden om 
een praatje te maken met een bekende. 
Kunstenaars, bewoners en bezoekers 
van buitenaf mixten zich in een gemoe-
delijke sfeer. Ik voelde me dan trots op 
mijn wijk! De Nacht van de Mode is erin 
geslaagd om bewoners en bezoekers 
van buitenaf kennis te laten maken met 
de mode-ateliers en aanverwante kunst-
uitingen en bovenal met Klarendal. Het 
heeft ook zeker bijgedragen aan meer 
begrip tussen bewoners en het mode & 
design gebeuren.

Het enige negatieve dat door al de jaren 
helaas bleef zeuren, was dat sommige 
bewoners zich buiten gesloten voelden. 
Vorig jaar maakten enkele van hen 
dat ook openlijk kenbaar met bedrukte 
T-shirts. Prima, niets mis mee! Waar ik 
wel boos over werd, was dat er een grote 
foto stond in de Gelderlander van enkele 
van die protesterende bewoners. Ook 
nog niets mis mee, maar in de onder-
steunende tekst ging het enkel daarover 
en was er totaal niets te lezen over het 
prachtige creatief gebeuren.
 
Klarendal is zeker dank verschuldigd 
aan al die mensen die het door de jaren 
heen mogelijk hebben gemaakt. Zowel 
professionals en vrijwilligers! Ze hebben 
Klarendal weer positief op de kaart gezet. 
De Nacht van de Mode hoefde ook niet 
eindeloos herhaald te worden. Genoeg is 
genoeg… Maar wel jammer, het is zeker 
een gemis!

JENNIFER IS BENIEUWD NAAR JOUW 
VERHALEN

Misschien ben je me al eens tegengeko-
men in de wijk? Als opbouwwerker van 
Rijnstad, en nieuw in de wijk, ben ik regel-
matig in Klarendal te vinden. In samenwer-
king met het Nationaal Programma Arnhem 
Oost (NPAO) ga ik met mijn bolderkar 
langs vier vaste plekken om te horen wat 
er speelt. Koffie, thee en wat lekkers neem 
ik mee – het zou leuk zijn je te ontmoeten!

Ben je er niet op de momenten die ik 
noem? Geen probleem! Stuur een mail 
naar j.jansenvoortjes@rijnstad.nl of bel 
me op 06 - 464 40 591. Ik kom graag met 
je in contact.

Mijn vaste plekken en tijden:
Maandagen
Data: 31 maart, 14 & 28 april, 12 & 26 mei
Winkelcentrum Klarendal: 12.00 - 13.15 
uur
Kazerneplein: 15.00 - 16.30 uur

Woensdagen
Data: 26 maart, 30 april, 28 mei 
Agnietenstraat / Voorbroodstraat: 10.00 - 
12.00 uur

Data: 26 maart, 30 april, 28 mei
De Leuke Linde bij de Blauwe Tomaat: 
13.00 - 15.00 uur

Ik kijk ernaar uit je te ontmoeten en te 
horen wat er leeft in Klarendal!

Opbouwwerk Koffie NPAO

Sluit jij aan bij ons  
buurtgesprek?

Door Nico van Putten

Je treft opbouwwerker Jennifer met bolder-
kar, koffie, thee en wat lekkers © Jay Lion

Wensley kwam niet alleen terug naar Arnhem, zelfs naar geboortegrond Klarendal
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Suikerfeest

De oplossing van  
Bas’ rebus: rebas

De oplossing van  
Bas’ rebus: rebas

 
Zoals jullie weten zijn we druk bezig met de grote verbouwing van onze locatie naar een 
SamenSpeeltuinSamenSpeeltuin. Fase 1 van de verbouwing is half april -als alles volgens planning verloopt- 
afgerond. Dan kunnen we weer heerlijk spelen op een nieuw groot groen grasveld. 

Fase 2 rondom het grasveld zal nog wat langer in de bouwhekken blijven staan. De overige fasen 
worden opgepakt na de zomervakantie. Gedurende de hele verbouwing zijn wij geopend binnen de 
aangepaste openingstijden. Daarbuiten is de speeltuin gesloten.

Op dit moment zijn we druk bezig met de sollicitatieprocedure voor een nieuw Allround 
Medewerker. Dit betekent dat we tot de komst van een nieuw collega ons activiteitaanbod spon-
taan en kleinschalig zullen aanbieden. 

Houd hiervoor onze website en sociale media in de gaten. 

Bouwspeelplaats Bouwspeelplaats De Leuke LindeDe Leuke Linde
BouwspeelplaatsBouwspeelplaats De Leuke Linde De Leuke LindeKinderwerkKinderwerk KinderwerkKinderwerk

Lente en zomer komen er aan!Lente en zomer komen er aan!

Langzaam wordt het steeds mooier weer en kunnen we 
met de clubs ook steeds vaker weer naar buiten. Dat is 
fijn! Ook komt de tijd van bijzondere activiteiten er zo 
weer aan. 

Te beginnen met de KoningsspelenKoningsspelen, die wij orga-
niseren op woensdag 16 april. Hou de flyers en social 
media in de gaten voor de tijden en locatie. 

Alle andere toffe activiteiten die gaan komen, zullen we 
ook op die manier bekend maken. Dus wordt vervolgd!

Iedere maandagmiddag, behal-
ve in de schoolvakanties, staat 
er koffie klaar voor ouders van 
basisschoolkinderen. 

Kom gezellig langs in de koffie 
ruimte van MFC Klarendal! De 
koffiemomenten hebben altijd 
een thema, zoals in ‘de week 
van het geld’, of hoe motiveer 
je je kind om goed te eten, en 
nog veel meer. 

Soms is het nodig je in te 
schrijven. 

Voor alle informatie, bel Joyce 06 - 154 97 399 of Marit 06 - 461 40 757

Koffie Koffie oudersouders Koffie  Koffie oudersouders Koffie  Koffie oudersouders
KoffieKoffie ouders  ouders KoffieKoffie ouders  ouders KoffieKoffie ouders  ouders 


